
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

Saksliste: 
 

Sak nr.  Ansvar Vedlegg 

31/20 Godkjenning av innkalling 

 

  

Innkallingen ble godkjent 

 

32/20 Godkjenning av referat fra 09.10.20 

 

  

Referatet er godkjent pr. mail og lagt ut på sykehusets hjemmeside 

 

33/20 Orienteringer 

 Aktuell rapportering fra 

Brukerutvalgets representanter i ulike 

fora  

 Brukerutvalgets leder 

 Ledelsen 

 

 

 

 

 

Medlemmer 

 Stine W. Dahl har vært på ekstraordinært møte i regi av Norsk revmatikerforbund siden sist, 

ellers ingen aktivitet. 

 

Utvalgsleder 

 Refererte fra workshop 10.12.20 vedrørende arbeidet med Utviklingsplan 2021 – 2030. 

Brukerutvalget får planen til høring første møte i 2021. 

 

Ledelse 

 Sengepost 

Gjennomsnittlig liggetid for utredningspasienter var pr. 1. desember 3,7 døgn og for 

rehabiliteringspasienter 9,9 døgn. Dette gir et gjennomsnitt på 5,5 liggedøgn. Prognosen for 

antall utskrivelser 2020 er 355, 145 færre enn planlagt. Sengeposten har vanlig drift med streng 

besøkskontroll og andre nødvendige smitteverntiltak. Etter nedleggelse av bassenget er aktivitet 

i treningssal økt med alternative tilbud. 

 

 Poliklinikk 

Referat 

Møtetype: Brukerutvalget 

Deltakere: 

 

Karin Honne, Aase Lund, Leif Petter Hansen, Stine Wasenius Dahl, og Ingrid 

Woldengen  

 

Forfall: 

 

Sted: 

Erna Marie Bakke, Ragnhild Rossvær, Rolf Harald Dahl og admin. dir. Benedikt 

Philipp Wetzel 

Skype 

Tid: 14.12. 2020 Kl. 10.00 -12.00 

    

  Møteleder: Karin Honne  

  Referent: Jorun Ødegård Bjerke  



 

Antall mottatte henvisninger var pr 1. desember 2 604, 591 færre enn på samme tid i 2019. Det 

var planlagt 13 606 betalbare ordinære konsultasjoner i 2020, prognosen er 9 750 gjennomførte. 

Temadager og gruppetilbud har fortsatt tilhold på Sanitetens hus, det er avlyst enkelte 

dager/grupper grunnet lav deltakelse. Fra uke 47 ble legetjenesten delt, og ca halvparten jobber 

nå hjemmefra med kontroller pr. telefon. Dette for å minske trafikk inn på sykehuset da smitten 

øker i Norge generelt og Innlandet spesielt.  

 

 Personal 

Noe høyere korttidssykefravær nå da terskelen for å være hjemme er senket.  

Ingen aktuelle søkere til stilling som fysikalsk medisiner. 

Fra januar er antall ansatte på vedtatt nivå etter omstilling. 

 

 Økonomi 

Budsjett 2020 ble vedtatt med et negativt resultat, prognosen er et driftsresultatet på 1,1 mill. kr.   

 

 Utviklingsarbeid 

Det jobbes videre med søknad til stiftelsen DAM «Det utadvendte Revmatismesykehus». 

Sykehuset er medlem i helseklyngen HelseINN og innovasjonsnettverket til NKS. 

Det er innledet samarbeid med Elverum Revmatikerforening ifht temadager lokalt til våren om 

pandemien tillater det og det blir nok deltakere.  

 

 Brukerundersøkelser 

Gjennomført i poliklinikken i november, 93 besvarelser. De fleste har hatt sin sykdom i to år 

eller mer. Resultatene viser at pasientene er godt fornøyde med tilbudet som gis. 72 % av de 

som svarte var kvinner, 71 % var 50 år eller eldre. 

 

 Hjemmeside 

Siden har 40 -50 besøkende daglig. Ingen tilbakemeldinger siste månedene, noe vi tolker som at 

de besøkende får svar på det de lurer på.  

 

34/20 Budsjett 2021 

 

  

Budsjett 2021 ble gjennomgått. Det planlegges med økt aktivitet i poliklinikk i samsvar med krav fra 

Helse Sør-Øst. Antall utskrivinger planlegges på samme nivå som 2020.               

Antall årsverk er redusert med ni fra 2020 og mer tilpasset sykehusets behov. Flere driftstilpasninger 

planlegges neste år. 

35/20 Pasientstyrt oppfølging i poliklinikk 

 

  

Saken utsettes til brukerutvalget kan møtes fysisk. 

 

36/20 Møteplan 2021 

 

  

 

Følgende møtedatoer planlegges med utgangspunkt i styrets møteplan: 

 

22. februar, 22. april – felles med styret, 14. juni, 20. sept., 13. desember 

 

GOD JUL og et GODT NYTT ÅR ønskes alle! 

 

 Neste møte mandag 22. februar   

På vegne av leder i Brukerutvalget 

Jorun Ødegård Bjerke 

Avdelingssjef/sekretær 


